
Prožíváme dobu adventní, dobu očekávání příchodu Ježíše Krista na tento svět. 

Blížící se svátky vánoční nám nepřipomínají jen Ježíšovo narození. Tento čas 

nás má upozornit a připravit na mnohem důležitější skutečnost. Tou je příchod 

Krále, který bude soudit živé i mrtvé.  

Právě to je jeden z problémů, proč se mnozí lidé bojí vstoupit do vztahu 

s Bohem. Vědomě či podvědomě cítí, že v životě vždy nekonali jen dobro, že se 

neřídili podle svého svědomí a tak mají přirozeně strach z tohoto dne. Popírají 

ho a nechtějí si přiznat, že by něco takového jako poslední soud mohlo přijít.  

Představují si Ježíše jako nekompromisního soudce, který je chce navždy 

zatratit. Naštěstí tomu tak ve skutečnosti není. Ať chceme či ne, Bůh nás zná a 

vidí do hlubiny našeho srdce. Ví, že jsme hříšní, že každodenně přestupujeme 

jeho přikázání. Přesto nás však nechce odsoudit, ale dělá všechno proto, aby nás 

zachránil a přivedl do nebe. Dokonce z lásky k nám posílá svého Syna, který za 

naše hříchy umírá na kříži. To všechno proto, abychom obmyti jeho krví, 

očištění od hříchů obstáli na posledním soudu. Jediné, co je potřeba z naší 

strany, je litovat hříchů a otevřít své srdce Bohu, aby ho naplnil svou láskou a 

dobrem. Zní to jako bláznovství. Bůh, který nás bude soudit, nás i ospravedlňuje 

a přiznává nám právo být dědici Jeho království. Tak jedná pravá láska.  
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